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ACTA (PROVISIONAL) DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DE LA JUNTA PERMANENT DE LA 

FACULTAT DE BIOCIÈNCIES CELEBRADA EL DIA 23 D’OCTUBRE DE 2013 

 

A Bellaterra, a les 15:14 hores del dia 23 d’octubre de 2013, es reuneix la Junta Permanent de la Facultat 

de Biociències, en sessió ordinària i sota la presidència del Degà, actuant de fedatari el Secretari de la 

Facultat i amb l'assistència dels següents membres de la Junta: 

Aviles Puigvert, F. Xavier 

Barbadilla Prados, Antonio 

Boix Borrás, Ester 

Cabré Farré, Oriol  

Gaju Ricart, Núria 

Gunsé Forcadell, Benet 

Hervás Sánchez, José Pablo 

Hidalgo Pareja, Juan 

Luquín Fernández, Marina 

LLagostera Casas, Montserrat 

Llugany Ollé, Mercè  

Mallorquí Graupera, Montserrat 

Martí Clúa, Joaquim 

Martín Flix, Marta 

Martínez Alonso, Maria Ramos 

Martínez Perea, Vicente 

Martínez Ramírez, Paz 

Nogués Sanmiquel, Carme (en 

representació de Xavier Navarro) 

Ortiz de Zugasti Carrón, Nilo 

Pallarés Goitiz, Irantzu 

Plana Coll, Maria 

Ponte Marull, Inmaculada 

Poschenrieder i Wiens, Charlotte 

Sors Villanueva, Iolanda 

Vendrell Roca, Josep 

Villegas Hernández, Sandra  

Xamena López, Noel 

 

Excusen assistència: 

 

Aluja Paris, Maria Pilar 

Barragán Leiva, Anna 

García del Pino, Fernando 

Montpeyó García-Moreno, David 
 

S’inicia la Junta Permanent de la Facultat de Biociències, essent les 11:15 h, amb el següent ordre 

del dia: 

1.- Aprovació si s’escau de l’acta de la sessió anterior  

2.- Informe de l’equip de deganat 

3.- Distribució final del pressupost 2013 

4.- Document Laboratoris docents 

5.- Lliurament de diplomes a titulats 

6.- Premis extraordinaris de titulació 

7.- Eleccions a Junta de Facultat. Convocatòria de Junta de Facultat 

8.- Afers de tràmit 

9.- Torn obert de paraules 

 

Qüestió prèvia. 
 

Prèviament a l’inici de la reunió, el secretari informa eleccions per a sol·licitar que el termini de 

presentació de candidatures s’ajorni una setmana donada la exigua presentació de candidatures 

registrada fins al moment.  

Sense cap oposició, s’acorda iniciar la sessió afegint-hi el següent punt. 
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0.- Modificació del calendari electoral. 

El secretari fa una exposició del nombre de candidats presentats fins al moment, el qual és 

clarament insuficient i informa de l'ajornament de 7 dies del termini de presentació de 

candidatures que ha acordat la Junta Electoral. Tot i aquest ajornament, la campanya electoral 

no és veu gaire afectada doncs restaran 14 dies per a poder realitzar-la. 

Fa una breu exposició de la situació i una crida a incrementar la participació. 

Les dates objecte de canvi proposades són: 

22 d'octubre de 2013 
Passa al 29 d’octubre 

Fi del període de presentació de candidatures (14 hores) 
Proclamació provisional de candidatures. 
Inici del termini de reclamacions contra la proclamació provisional de 
candidatures. 

23 d'octubre de 2013 
Passa al 4 de novembre 

Sorteig i publicació de les meses electorals al deganat de la Facultat (12 
hores) 

28 d'octubre de 2013 
Passa al 4 de novembre 

Fi del termini de reclamacions contra la proclamació provisional de 
candidatures (14 hores) 

29 d'octubre de 2013 
Passa al 5 de novembre 

Proclamació definitiva de candidats. 
Inici de la campanya electoral. 

Sense cap intervenció, s’aprova la proposta i es continua amb l’ordre del dia. 

1.- Aprovació, si s’escau, de l’acta de la sessió anterior. 

El secretari fa palès un error en la data de celebració i sol·licita el canvi de la data per la correcta, 

la qual cosa s’aprova per assentiment. 

Queda pendent de resoldre un problema de representació. 

2.- Informe de l’equip de deganat 

Professorat 

El degà informa que les preocupacions expressades per alguns membres de la comunitat 

universitària sobre la continuïtat del programa Serra Hunter no semblen tenir base. Explica que 

es pot arribar a convocar fins a 75 places en tot el sistema universitari català que no afecten als 

pressupostos del ministeri i que, per tant, no serien impugnables. Explica que això provocarà 

una certa hipoteca degut a que les 75 places procedeixen de jubilacions efectuades durant un 

nombre considerable d’anys anteriors i, per tant serà cada cop més difícil poder treure’n de 

noves. També manifesta que la UAB vol mantenir les places d’enguany. 

Recorda la promesa de passar a interins els lectors amb accés a acreditacions AQU o ANECA, i 

que s’ha complert en general; les poques places que queden possiblement seran cobertes i que 

tots dos col·lectius seran tractats en les mateixes condicions (agregats i titulars). 

Parla del MDD i del model de càrrecs i encàrrecs, tot explicant que el primer va més avançat. 

També fa un resum de les reunions amb el vicerector i explica que s'ha recollit un dels punts de 

la discrepància de la facultat sobre el reconeixement de la docència, en relació a la 

discriminació de grups petits. Fa un resum de la proposta del rectorat i explica l'alternativa 

proposada per la Facultat i que recull l'experimentalitat i un progressió aritmètica menor 

relacionada amb l'increment de nombre d'alumnes per grup. Informa que es va formar una 

comissió delegada en la qual ell ha estat inclòs, tot i que aquesta comissió encara no s'ha reunit. 
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El següent punt inclou el document de càrrecs, el qual implicava una rebaixa del pressupost 

superior al 10% i explica que els centres han de poder disposar d'una bossa tant de crèdits com 

de diners per a compensar els càrrecs i fa una consideració de les diferents possibilitats, entre 

les que destaca una concentració de càrrecs proposada des del rectorat que considera inviable. 

Explica que en la darrera reunió es va recollir una certa flexibilitat en el joc entre complements 

i crèdits i recorda el compromís de reconeixement de les tasques, inclosa la nova figura de 

coordinador de màster, alhora que reivindica la figura del coordinador de Grau adjunt i fa un 

detall de les possibles opcions de reconeixement de les figures, manifestant el seu optimisme de 

poder dur-lo a terme, fins i tot esmerçant una petita part del pressupost de la Facultat. 

Aprofita per a agrair la feina feta fins ara pels membres de la Permanent. 

  

Àmbit econòmic. 

El degà explica la repartició de la distribució dels pressupostos i fa un previsió de cara a l'any 

vinent d'una possible retallada addicional afegida a l'actual que sumarà dèficit degut al 

creixement vegetatiu. Fa un petit desglossament del pressupost i explica que no es pot fer una 

retallada lineal en totes les partides. També fa èmfasi en els perills que comporta aquesta 

situació. 

Recorda la declaració feta per l'equip de govern sobre la discriminació econòmica de les 

universitats. 

 

Ordenació acadèmica. 

Explica que s'està treballant en un document de transparència docent (TPD). 

Comenta el projecte de normativa bàsica dels delegats de curs, entre la que hi ha un reconeixement 

de la seva dedicació docent. 

Comenta les dades de matriculació i fa un breu resum i posa a consideració el nombre d'oferta 

d'entrada. També fa un comentari al voltant del Grau en Ciències Biomèdiques i el fet que la 

majoria d'entrades són en segona opció. 

Avança que hi haurà un canvi en la coordinació del Grau en Biologia i fa esment de la necessitat 

de visualització. També comenta que hi ha una certa baixada de matriculacions, tot i que no és 

significativa i que en part ha augmentat la matrícula per vies lentes. 

Esmenta la desprogramació del màster en Biologia i Biotecnologia Vegetal i les raons per les que 

no raonable la seva desprogramació i avança que la Dra. Poschenrieder, coordinadora d’aquest 

màster, està preparant un màster interuniversitari de cara al curs 15/16 , la qual cosa millorarà 

la seva visibilitat. 

Explica les beques ADD i fa un desglossament de les 12 places adjudicades i els criteris que s'han 

seguit. 

Comenta la nota enviada en referència als possibles casos d'alumnes amb discapacitats, que es va 

elaborar consensuadament amb el PIUNE, el qual ha manifestat que les persones acompanyats 

tenen una assegurança pagada pel propi PIUNE. 

També fa esment de les novatades i les greus conseqüències que han comportat aquest any, en 

forma de brutícia, destrosses i accidents etílics,  més a més de l'agressió a la dignitat que certes 

pràctiques han suposat. Explica les actuacions preses i les reunions que s'han dut a terme i 

demana disculpes per les molèsties i assumeix la responsabilitat del deganat. 
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Chembioffice. 

Fa una explicació en referència al pagament d'aquest software. 

 

Local d'estudiants. 

Fa una explicació de les accions iniciades sobre el futur local d'estudiants i la raó per la que s'ha 

decidit crear aquest espai, entre les que s'inclouen el mandat de la UAB d'oferir aquest espai. 

Descriu la localització i la forma d'accés i fa un resum de la gènesi d'aquest espai i les 

vicissituds que ha sofert. 

 

Conferència de St. Albert. 

Anuncia la conferència i fa una crida a l'assistència. 

S'obre un torn de paraules. 

L’estudiant Nilo Ortiz de Zugasti fa una critica les eleccions i la poca visibilitat. També fa 

referència a les novatades,tot manifestant que sempre n'ha hagut i que s'hi han afegit graus. 

També explica que el format s'ha copiat d'altres facultats i que la prohibició coartaria l’exercici 

de la llibertat i esperonaria a fer-ne més. També agraeix l'espai d'estudiants, tot i que en la seva 

opinió creu que és massa petit. 

La Dra. Llagostera pregunta què pensa fer la universitat amb la part de pressupost que si arriba no 

serà repartida i manifesta que el seu departament ha arribat a una situació insostenible i demana 

què se n'ha fet dels romanents que no es van retornar. 

El degà respon al Nilo Ortiz de Zugasti expressant el seu astorament per les novatades i les 

jornades de benvinguda perquè tem que es converteixin en un forçament per part d'un col·lectiu 

a unes individualitats i proposa que es demanin autoritzacions per a poder supervisar-les i evitar 

la seva degeneració. També, en referència al local d'estudiants, manifesta que considera que el 

local d'estudiants és massa petit i que caldria fer un replantejament en un futur. Finalment 

manifesta la seva indignació envers la crítica sobre la poca visibilitat del procés electoral. 

Respecte a la Dra. Llagostera, li avança que els romanents segurament han anat a eixugar el 

dèficit, però la situació econòmica és tan greu que existeix la possibilitat que no es retornin als 

departaments. 

3.- Distribució final del pressupost 2013 

La vicedegana d’economia fa un desglossament del pressupost i manifesta que s'ha pogut 

ingressar el 20% restant als departaments i que caldrà gastar-ho tot de cop, però que l'any 

vinent partirem de 0. També explica que s'ha distribuït els pressupostos de màster. 

La Dra. Ponte explica que els pressupostos de màster ara arriben a la Facultat i que el pressupost 

es podrà distribuir en part a principis d'any, sense les preses d'haver de gastar-ho amb poc 

temps. També explica que el càlcul és proporcionalment directe al nombre de matriculats i les 

dificultats que es té amb els màsters interuniversitaris. El degà fa una puntualització referent a 

la coordinació dels repartiments i recorda que no hi tornarà a haver la possibilitat d'ús de 

romanents. 

La Dra. Carme Nogués pregunta cóm es farà aquest circuït i la Dra. Ponte li explica que el 2013 

encara ha anat als comptes dels màster. 
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La Dra. Llagostera pregunta si s'ha ingressat el diner al centre de cost del màster i a quin 

pressupost representa i la Dra. Ponte li respon que al 12/13. També pregunta si hi ha un 

coeficient d'experimentalitat en el nou model ien respondre-se-li que no demana que es faci 

alguna interpel·lació manifestant la necessitat que hi sigui. 

4.- Document Laboratoris docents 

La Dra. Gaju fa un resum del document i la seva gènesi. Explica que es posarà en marxa el primer 

semestre del curs vinent però s'intentarà començar a treballar aquest proper segon semestre i 

que es penjarà al web. 

5.- Lliurament de diplomes a titulats 

El degà explica les diferents alternatives que s'han barallat degut a l'èxit que va tenir l'any passat i 

la necessitat d'encabir-los i la decisió a la que s'ha pres. Dóna la data i convida als assistents a 

venir-hi. També explica que s'està a punt d'enviar les invitacions. 

L’alumne Nilo Ortiz de Zugasti pregunta els canals de comunicació i el degà li explica el 

procediment. 

6.- Premis extraordinaris de titulació 

El secretari informa que s’han nomenat els tribunals per a decidir l’atorgament dels premis 

extraordinaris de titulació. La Junta es dóna per assabentada. 

7.- Eleccions a Junta de Facultat. Convocatòria de Junta de Facultat 

Explica que es convocarà una Junta de Facultat on entre altres coses s’han d'aprovar uns canvis en 

el reglament de la Facultat i explica quins són aquests canvis, alguns d'ells obligats pel 

reglament marc de la UAB. Fa una breu lectura dels canvis i justifica els motius que han dut a 

fer aquests canvis. 

8.- Afers de tràmit 

No n'hi ha 

9.- Torn obert de paraules.  

No n'hi ha. 

Sense cap més intervenció, s'acaba la sessió essent les 17:00 hores. 

 

Vist-i-plau. 

 

 

 

 

 

Degà       Secretari 


